

产品介绍 | Product Introduction

针对各类鸡眼吊牌而专门设计。自动打孔,装鸡眼,收料,计数一次完成。采用变频器+PLC+触摸屏+传感器电控系统。更换模具快捷,简单。操作安全可靠。是吊牌生产厂家现代市场竞争的首选装备。

KV-230 Automatic tag drilling eyelet machine is specially designed for all types of eyelet tag. Automatic to punch, install eyelet, production collect and count by one time. Using the frequency converter, touch screen, PLC, sensor electronic control system. Easy to replace the moulds and safe operation. It is the tag manufacturers preferred equipment of the modern market competition.

技术参数 | Technical parameter

速度/Speed	2000-6000pcs/h	常规配置/Routine eyelet diameter	4mm
最小挂牌尺寸/Minum size of tags	22*50mm	机械尺寸/Machine size	1000*1100*1400mm
最大挂牌尺寸/Maxmum size of tags	110*133mm	机械重量/Machine weight	450KG
吊牌放纸高度/hight of feeding material	250mm	使用电源/Voltage	3phase 380V
吊牌的最薄厚度/min thickness of tags	180g	功率/Power	750W
吊牌的最厚厚度/max thickness of tags	1200g		

以上图片及数据仅供参考, KAMGOLD@拥有最终解释权。 About pictures and parameter is only for reference, KAMGOLD@ has the right of final explanation.

KV-230

全自动打孔打鸡眼机

Automatic Tag Drilling Eyelet Machine



KAMGOLD



广东荣共智能机械有限公司(前身东莞市石碣广工印刷包装机械厂)成立于2005年,现位于惠州博罗智能装备产业园。自创办以来,我们一直秉承“专注 专研”的经营理念,长期为客户研发,生产各类商标、吊牌、标签等印后自动化生产设备。

拥有多个发明和实用新型专利技术,是业内知名的研发驱动型科技企业。服务于多家上市公司和世界500强企业,业务范围拓展至全球多个国家。

本公司拥有研发工程师和售后服务技术人员多名。经过多年努力,先后研发出全自动数码平压模切清废机、全自动圆压排废模切机、全自动RFID多头贴标机、全自动吊牌配页穿绳机等等。并成为市场认可的印后自动化设备生产厂家。

创新科技,启迪未来。我们致力于为客户提供完美的印后加工解决方案,持续探索为您的企业节省人力,提高品质,创造效益。

KAMGOLD

荣共智能

广东荣共智能机械有限公司

Guangdong KAMGOLD Intelligent Machinery Co.,Ltd.



Guangdong KAMGOLD Intelligent Machinery Co.,LTD (KAMGOLD Printing and Packaging Machinery Factory) founded in 2005, currently located in Boluo Intelligent Equipment Industrial Park, Huizhou. Since its inception, we have been adhering to the "focus on professional" business philosophy. Long term research and development for customers, producing various types of post-press automated production equipment such as trademarks, hanging tags, and labels.

Having multiple invention and utility model patented technologies, is a well-known research and development driven technology enterprise in the industry. Serving multiple listed companies and Fortune 500 companies, expanding the business scope to multiple countries and areas around the world.

Our company has multiple R&D engineers and after-sales service technicians. After years of hard work, we have successively developed fully automatic digital platen press die cutting machine, full automatic rotary die cutting machine, fully automatic RFID multi heads labeling machines, fully automatic tag matching page threading machines, and so on. And become a recognized manufacturer of post-press automation equipment in the market.

Innovative technology, inspiring the future. We are committed to providing customers with perfect post-press processing solutions, continuously exploring ways to save manpower, improve quality, and create benefits for your enterprise.

地址:广东省惠州市博罗县石湾镇白源北路8号

电话:0752-6388236

联系人:吴小姐18124329068 吴先生13268636611

邮箱:anna@kamgoldmachine.com

网址: <http://www.kamgoldmachine.com>

Address: No.8 Baiyuan North Road, Shiwan Town, Boluo

County, Huizhou, Guangdong Province

TE: (+86) 0752-6388236

Attn: Dennis Zhou (+86)13723587026

Email: dennis.zhou@kamgoldmachine.com

Web: <http://www.kamgoldmachine.com>

KAMGOLD

荣共智能

AUTOMATIC TAG THREADING MACHINE

全自动吊牌穿绳机 全自动吊牌鸡眼机

www.kamgoldmachine.com



F-910 全自动三张配页吊牌穿绳机

Automatic Multi Hangtags Folding Threader Machine



产品介绍 | Product Introduction

F-910全自动三张配页吊牌穿绳机,专门针对市场上的多张吊牌折页穿绳的产品而专门设计。自动配牌、折页、穿绳、打结、计数一次完成。其特点是能够同时穿三张不同尺寸大小的吊牌,也能够只穿单张的吊牌。

F-910 Automatic Multi Hangtags Folding Threader Machine is specifically designed for multi pieces of hangtags folding stringing productions. Automatically gathering hangtags, folding, threading, knotting and counting by on time. It could thread and knot three different size of hangtags at the same time, so as the single piece one.

技术参数 | Technical parameter

速度/Speed	2000-5000pcs/h	穿绳长度/Length of string	90-180mm
最大外页吊牌尺寸/Max size of outside hangtag	80*300mm	丝带长度/silk ribbon length	≥11.5mm
最小外页吊牌尺寸/Min size of outside hangtag	22*100mm	绳尾长度/Length of tail of threading line	15-20mm
最大内页吊牌尺寸/Max size of inside hangtag	95*150mm	吊牌的适用厚度/Thickness of hangtag	200g-1000g
最小内页吊牌尺寸/Min size of inside hangtag	22*50mm	吊牌孔适用性/Hole size of hangtag	≥3mm
线绳直径/Diameter of string	0.3-2.5mm(棉绳,尼龙绳/cotton,nylon string)	机械尺寸/Machine size	2000mm*1600mm*1600mm
	0.3-1.5mm(蜡绳,麻绳/jute and wax cord)	机械重量/Machine weight	2200KG
	1-6mm(丝带/silk ribbon)	使用电源/Voltage	3phase 380V
		功率/Power	5250w

以上图片及数据仅供参考, KAMGOLD@拥有最终解释权。 About pictures and parameter is only for reference, KAMGOLD@ has the right of final explanation.

AS-570 全自动打鸡眼双张吊牌穿绳机

Automatic Double Pieces Hangtag Threader Machine With Eyelet

产品介绍 | Product Introduction

AS-570全自动打鸡眼双张吊牌穿绳机是针对市场上的打鸡眼穿绳的吊牌和两张吊牌同时穿绳的产品而专计。自动打孔打鸡眼、配牌、穿绳、打结、计数一次完成。其特点是能够对吊牌打孔打鸡眼和同时穿两张不同尺寸大小的吊牌,也能够只穿单张的吊牌。

Automatic double pieces hangtag threader machine with eyelet designed for the market's eyelet stringing tag and two tags at the same time stringing products. Automatic punching, attaching eyelet, matching tags, stringing, knotting, and counting at one time. Its characteristic is to be able to perforate the hole, perforate the eyelet and thread two tags of different sizes at the same time, also for single tag.

技术参数 | Technical parameter

型号/Model	AS-350	AS-570	AS-570H (冷热切共用/Cold&hot cutting)
速度/Speed	2000-5000pcs/h	2000-5000pcs/h	2000-5000pcs/h
最大吊牌尺寸/Max size of hangtag	80*135mm	80*135mm	80*135mm
最小吊牌尺寸/Min size of hangtag	22*50mm	22*50mm	22*50mm
常规孔径/Routine size of hole diameter	4.2mm(可更换打孔模具/Can replace the punch mould)		
线绳的适用直径/Diameter of threading line	常规/routine:0.3-2.1mm 丝带宽度/silk ribbon width:≤6mm 弹力绳/elastic string:≤1.5mm		
穿绳的适用长度/Length of threading line	80-180mm 丝带长度/silk ribbon width≥11.5mm		
绳尾长度/Length of tail of threading line	15-20mm	15-20mm	15-20mm
吊牌的适用厚度/Thickness of hangtag	0.3mm-1.2mm	0.3mm-1.2mm	0.3mm-1.2mm
吊牌孔适用性/Hole size of hangtag	≥3mm	≥3mm	≥3mm
机械尺寸/Machine size	1900*1100*1300mm	1900*1100*1300mm	1900*1100*1300mm
机械重量/Machine weight	1000KG	1200KG	1200KG
使用电源/Voltage	3phase 380V	3phase 380V	3phase 380V
功率/Power	1620W	1620W	1620W

以上图片及数据仅供参考, KAMGOLD@拥有最终解释权。 About pictures and parameter is only for reference, KAMGOLD@ has the right of final explanation.



SCG-160T SCG-160E

全自动吊牌穿绳机

Automatic Hangtag Threader Machine

产品介绍 | Product Introduction

全能型全自动吊牌穿绳机针对目前市场上流行的各种欧式、美式吊牌订单的特点而专门设计。自动打孔、穿绳、打结、计数一次完成,冷刀切断,能够横扫各种粗细的线绳、丝带、弹力绳。机器噪音小,调试、维护简单、方便、易学,是吊牌生产的必备武器。

Universal automatic hangtag threader machine is specifically designed for European and American of the popular threading hangtags and hangcards at present market. This machine could punch, thread, tie and count by one time for all kinds of rope, ribbon and elastic string. Machine noise is small, debugging, maintenance, simple, convenient, easy to learn, is necessary for weapon hangtag production.



技术参数 | Technical parameter

型号/Model	SCG-160T	SCG-160E (伺服/Servo)	SCG-180H (冷热切共用/Cold&hot cutting)
速度/Speed	1000-6000pcs/h	1000-6000pcs/h	1000-6000pcs/h
吊牌适用尺寸/Size of hangtags	20*40-95*150mm	20*40-95*150mm	20*40-95*150mm
吊牌放纸高度/Height of feeding material	210mm	210mm	210mm
线绳的适用直径/Diameter of threading line	常规/routine:0.3-2.1mm 丝带宽度/silk ribbon width:≤6mm 弹力绳/elastic string:≤1.5mm	常规/routine:0.3-2.1mm 丝带宽度/silk ribbon width:≤6mm 弹力绳/elastic string:≤1.5mm	常规/routine:0.3-2.1mm 丝带宽度/silk ribbon width:≤6mm 无弹力绳/Non elastic string
穿绳的适用长度/Length of threading line	90-180mm	90-180mm	90-180mm
常规孔径/Routine size of hole diameter	3.0mm,4.2mm(可更换打孔模具/Can replace the punch mould)		
绳尾的长度/Length of tail of threading line	15-20mm	15-20mm	15-20mm
纸张的适用厚度/Thickness of hangtags	157-700g(超薄改装模具/Modified mould for out limit thickness)		
机械尺寸/Machine size	1100*1100*1200mm	1100*1100*1200mm	1100*1100*1200mm
机械重量/Machine weight	650KG	650KG	650KG
使用电源/Voltage	1phase 220V	3phase 380V	3phase 380V
功率/Power	750W	750W	750W

以上图片及数据仅供参考, KAMGOLD@拥有最终解释权。 About pictures and parameter is only for reference, KAMGOLD@ has the right of final explanation.